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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testület Pénzügyi és 

Településfejlesztési Bizottságának, illetve a Szociális és Kulturális 

Bizottságának 2023.03.22-én 17 óra 30 perckor tartott együttes, rendes nyílt 

üléséről. 
 

Az ülés helye:   Szigetszentmártoni Polgármesteri Hivatal nagyterme 

(2318 Szigetszentmárton, Telkes u. 10.) 
 

Jelen vannak:   Szociális és Kulturális Bizottság: 3  fő bizottsági tag 

        (Jelenléti ív szerint) 
   

   Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság: 5 fő bizottsági tag 

        (Jelenléti ív szerint) 

 
Távol vannak:  Szociális és Kulturális Bizottság:   

Vargáné Dr. Borbély Alexandra bizottsági tag 

Schuster Andrea bizottsági tag 
 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság: 

 

 
Schneider Zsolt Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági elnök: Köszöntök mindenkit a Szociális és 

Kulturális Bizottság és a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság együttes ülésén. Megállapítom a 

Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság határozatképes, 5 főből 5 jelen van. 
 

Szende Andrea a Szociális és Kulturális Bizottság elnöke: Megállapítom, hogy a Szociális és Kulturális 

Bizottság három fővel határozatképes. A Szociális és Kulturális Bizottság ügyeivel kapcsolatban 
szeretnék még egy tájékoztatást, egy kiegészítést hozzátenni. Kővári András eleget tett a 

vagyonnyilatkozati kötelezettségének, és így ő is szavazhat.  

(Meghívó és jelenléti ív a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Schneider Zsolt és Szende Andrea tájékoztatta a megjelenteket, hogy a levezető elnök Schneider Zsolt 

lesz. 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

 

18/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy döntött, hogy a Szociális és 
Kulturális Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság együttes ülésének levezető elnöke Schneider Zsolt, a Pénzügyi 

és Településfejlesztési Bizottság elnöke legyen. 

 

Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 

 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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20/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy döntött, hogy a Szociális 
és Kulturális Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság együttes ülésének levezető elnöke Schneider Zsolt a Pénzügyi 

és Településfejlesztési Bizottság elnöke legyen. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 
Határidő:  azonnal 

 

Schneider Zsolt elnök a meghívóban szereplő napirendi pontokat javasolta elfogadásra majd kérte a 

jelenlévőket, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról.  
(Meghívó és jelenléti ív a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 
igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

19/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a meghívóban 

szereplő napirendi pontokat elfogadja 

 
Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 

 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

 21/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 

meghívóban szereplő napirendi pontokat elfogadja. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

   Határidő:  azonnal 
 

NAPIRENDI PONTOK:  

 

1.) „A Szigetszentmártoni Általános Iskolát érintő intézményátszervezés (felvehető 

tanulólétszám növelése)” című előterjesztés véleményezése  
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

 
Bencs Tamás polgármester: Az előterjesztés elég részletesen tartalmazza a tankerületi központ 

vezetőjétől érkezett megkeresést. Látjuk, nap mint nap tapasztaljuk, nő a lakosságunk, az 

iskoláskorú gyermekeknek a száma. Az alapító okiratban 200 fő tanulói létszám szerepelt, ezt 
szükséges 220 főre bővítettük. Köszönöm szépen, kérdés esetleg? 

 

Kővári András bizottsági tag: Nekem csak annyi lenne, hogy nem lehet ezzel semmit csinálni, mert 

most hallottam, hogy rengetegen lesznek a következő évben a gyerekek. Nem tudom, hogy fognak 
elférni egyáltalán. 

 

Bencs Tamás polgármester: Ez egy jó kérdés, azt kell, hogy mondjam. Igen, tehát az óvoda 
problémáját, mint fenntartó nap mint nap tapasztaljuk. Jó, ha intézményvezető asszony is jelen 
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van. Tehát tudjuk azt, hogy az óvodáskorú gyermekekkel napi szinten küzdünk, hogy eleget tudjunk 

tenni az igényeknek. Értelemszerűen a gyerekek cseperednek, nőnek, iskolás korba lépnek, tehát 

ezt látjuk. A tankerület is látja alapvetően a szükségességét, de mi tulajdonosként saját forrásból 
nem tudjuk bővíteni az iskolát, tankerületnek meg nem csak ezen a településen, hanem számos más 

településen van hasonló gondja, több településen új iskolák épülnek. 

 
Kővári András bizottsági tag: Csakhogy itt nem csak a mártoni gyerekek okozzák a problémát, én 

úgy hallottam. Tehát, hogy itt nagy arányban van máshonnan beíratott gyerek is, és hogy most 

igazából ennek is köszönhető ez a probléma. 
 

Bencs Tamás polgármester: Hogy pontosan milyen létszámban vannak más településekről 

gyermekek ezt nem tudom megmondani. Tudom, hogy van ilyen, de ezek közül van például, aki a 

konyhán dolgozik, annak a gyermeke is ebbe az iskolába jár értelemszerűen. És sok esetben 
egyébként az is a magyarázata annak, hogy külsős gyermekek is ide tudnak kerülni, de nyilván ezt 

a tankerület és az iskola vezetése intézi, ugyanis olyan tanulói létszámok vannak egy-egy 

osztályban, hogy egy vagy két fő fölvételével két csoportra tudják bontani az osztályt. Aminek 
tudjuk, hogy számos előnye van, hogyha nem 30 vagy 31 fős osztályban vannak a gyermekek, 

hanem 15-16 fős osztályokban tudnak tanulni.  

 

Kővári András bizottsági tag: Mert csak úgy nincs hely. Itt most az a probléma, hogy már 
mindenből terem lett csinálva gyakorlatilag, tehát nem tudom, már csak mosdók vannak csak 

hátra. Tehát, hogy ez meddig fog ez így normálisan működni ez a dolog, nem tudom. 

 
Fekete-Tóth Lászlóné bizottsági tag: Szeretnék csatlakozni az Andrishoz, mert bennem is felmerült 

ugyanez a kérdés, hogy meddig mehetünk el a létszámemelésbe, mert tudjuk a befogadóképességet, 

tudjuk a kapacitást, tudjuk azt, hogy már a gyerekeket nem tudjuk hova rakni, és én is aggódva 
olvastam, hogy az oktatás minőségének a rovására megy, hogyha ilyen magas létszámok lesznek. 

Azt is megértem, hogy nagyon jó, mint pedagógus, nagyon jól tudom, hogy nem mindegy, hogy 

harminc gyerek jár egy osztályba, vagy tizenöt gyerek jár egy osztályba, vagy tizenhat, de hova? 

Nekem is ilyen jellegű, de jól van, köszönöm. Csak ennyit szerettem volna hozzátenni. 
 

Bencs Tamás polgármester: Ehhez annyit tudok hozzátenni, hogy nyilván az iskola is addig tud 

nyújtózkodni, ameddig a takarója ér. Tehát amíg tud más használati helyiséget, ugye valamikori 
kémia-biológiai szertár lett most átalakítva tanteremmé vagy más funkcióval, addig van 

lehetősége létszámot bővíteni, amíg a jogszabályi előírások meghatározzák azt, hogy mekkora kell. 

 

Kővári András bizottsági tag: Tehát, hogy itt például már egy mosdóhasználat is egyszerűen elég 
komoly problémát okozott.  

 

Bencs Tamás polgármester: A jogszabályi előírásoknak meg kell, hogy feleljenek, tehát 
máskülönben nem tudják. Sajnos, mondom, más településen is jelenlévő probléma. Tudok olyan 

településről, ahol konténerekbe kezdték az elsősök az iskolát. És úgy, hogy ott egyébként az 

önkormányzatnak még anyagi forrása is lett volna arra, hogy iskolát bővítsen, hogy iskolát 
építsen. Más okok miatt nem tudott megvalósulni a beruházás. 

 

Huszák Attila bizottsági tag: Igen. Látjuk, hogy a nagy gyermeklétszám elég gond, de nem tudjuk, 

hogy meddig tart. Lehet, hogy átmeneti egy-két-három-négy-öt év lecseng, és akkor kevesebb diák 
lesz. Esetleg azon lehet elgondolkodni, hogy a könyvtárat vissza a művházba. Esetleg van-e ilyen 

opció, meg lehet nézni ezeket amíg átmenetileg valamit kitalálunk, szerintem. 

 
Schneider Zsolt elnök: Igen, én is úgy látom különben, hogy megállt ez a nagy betelepülés 

Mártonban, tehát most lesz egy ilyen nagyobb gumó, ami egy kicsit fölviszi a létszámot, és utána 

vissza fog esni ez a dolog, mert nincsenek megoldások. 
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Kővári András bizottsági tag: De mondom, én azt látom, hogy itt nem csak az a probléma, hogy az 

itteni gyerekek, ha csak az itteniek járnának oda, akkor szerintem egész jól el lenne osztva. Csak 

hát tudom, hogy több osztályban is tényleg nem az, hogy egy-két gyerek, hanem a Lacházáról is 
hordják át. Hát, onnan is, meg nem tudom, honnan még. Nyilván van olyan, amikor a tanár gyerek 

eljön ide, tehát ezt meg lehet érteni persze, csakhogy nem tudom, hogy látjuk-e, hogy mennyi olyan 

van, akinek mondjuk nincsen semmilyen indoka, és mégis itt van. Mert én hallottam így 
gyerekektől is, meg így-úgy-amúgy. Gondolom, ezek olyan osztályok, vagy nem tudom, mert a 

mostani vezető az iskolában gyakorlatilag azt mondta, hogy ne reklámozza senki ezt az iskolát, 

mert nehogy ide akarjon jönni bárki is, mert most már nem bírják. 
 

Bencs Tamás polgármester: Hát ennyi. Alapvetően erre nekünk különösebb ráhatásunk nincsen, 

hogy kit és honnan vesznek föl. Ezt a tankerület, illetőleg az iskolának a vezetője tudja 

szabályozni, nem úgy, mint az óvoda esetében, ahol fenntartóként van némi beleszólásunk. 
Köszönöm szépen, de hát akkor ugye ezt a határozati javaslatot. 

 

Schneider Zsolt elnök: Majdnem azt mondjuk, hogy kénytelenek vagyunk elfogadni, mert különben 
nem tudna üzemelni. 

 

Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 
 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

22/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a „A 

Szigetszentmártoni Általános Iskolát érintő intézményátszervezés 

(felvehető tanulólétszám növelése)” című  előterjesztés véleményezése 

napirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat támogatásra 
javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

20/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének  

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a „A 
Szigetszentmártoni Általános Iskolát érintő intézményátszervezés 

(felvehető tanulólétszám növelése)” című  előterjesztés véleményezése 

napirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat támogatásra 

javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 
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2.) „A Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda 2023/2024. nevelési évére történő beiratkozás 

időpontjának meghatározása” című előterjesztés véleményezése  

Előadó: Veres Lórándné intézményvezető 
 

Veres Lórándné intézményvezető: Kérem a tisztelt képviselő-testületet, hogy engedélyezze 

számunkra a beiratkozás tervezett időpontját. A tervezett időpont az mindig törvényben 
meghatározó. Április 20. és május 20. között vagyunk kötelesek megtartani a beiratkozást. 

Kisközség lévén elegendő a két nap, azon túl folyamatos a beiratkozás, mindaddig, amíg el nem 

érjük azt a maximális létszámot, ami az alapító okiratokban meg van határozva, és a felvehető 
gyermeklétszám teljesül. Ebben az évben április 24-e és 25-e lenne ez a két nap. Reggel 8-tól 

délután 5-ig várjuk szeretettel az újra iratkozó gyerekeket és szüleiket. Elkészítettük hozzá azokat a 

dokumentumokat és a jelentkezési lapokat, nemzetiségi nyilatkozatok és az étkezési nyilatkozatokat 

is, amelyeket már akár a megújult honlapunkról tudunk a szülők letölteni, és akár e-mail 
formájában elküldeni, vagy pedig már kitöltve, kinyomtatva elhozni számunkra, és akkor 

személyesen mindenképpen az okmányokkal összeegyeztetve beírjuk a gyermekeket az óvodába. 

 
Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 

 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 
egyhangúan 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

23/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a „A 

Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda 2023/2024. nevelési évére történő 
beiratkozás időpontjának meghatározása”” című előterjesztés 

véleményezése napirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat 

támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 
következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 
     Határidő:  azonnal 

 

A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

21/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének  
Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy „A 

Szigetszentmártoni Gesztenyés Óvoda 2023/2024. nevelési évére történő 

beiratkozás időpontjának meghatározása”  című  előterjesztés 
véleményezése napirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat 

támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 
 

Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 
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3.) Előterjesztés Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás működési 

költségeihez történő hozzájárulásról  

Előadó: Bencs Tamás polgármester 
 

Bencs Tamás polgármester: Előterjesztés Dunavarsány és Térsége Önkormányzati 

szennyvíztársaság működési költségeihez történő hozzájárulásról. Az előterjesztés ugyan hétfői 
napon került megküldésre, de tudni kell azt, hogy elég sűrűn egyeztetünk most a társulással a 

DPMV, illetőleg a vízi közművek működtetésével kapcsolatban, tehát azért is volt az első 

megküldött anyag egy picit eltérő a pótlólag kiküldött előterjesztéshez és határozati javaslathoz 
képest. 

 

Szijjártó Gergely bizottsági tag: Én úgy értem, ez az összeg, ez egy plusz összeg, ami nem szerepelt 

az előzőleg elfogadott költségvetésben. Tehát ez azért szükséges, mert megváltozott ennek a 
területnek a jogállása, hatósági jogállása és ennek tekintetében tovább kell üzemeltetnie a 

Dunavarsányi Tisztavíz Kft-nek kijelölt hatóság üzemeltetésre, és ő pedig ennyiért vállalja. És 

hogy a más lehetőség nincs, mert egyrészt őt jelölték ki, meg másrészt, ahogy hallottam, neki van 
ebben a területben tulajdonrésze is valami.  

 

Bencs Tamás polgármester: Nem ebben a területben, de a víziközműben. 

 
Szijjártó Gergely bizottsági tag: Rendben. Nyilván ez megint csak egy olyan tétel, ami ugye nem 

volt tervezett hasonlóan például a tűzoltósághoz a hozzájárulás, meg ugye a megemelkedett 

közvilágítási költség, tehát azért ezek most már olyan nagyságrendet értek el, amin gondolom, 
hogy mindegyiké kimerítik a település lehetőségeit, akármennyire is van tartalék, de ezek nyilván 

elveszik ez a forrás más területektől, amennyire én itt tájékozódtam az ülés előtt, nem nagyon van 

más lehetőség. Annyi azért még egy kérdés, technikai kérdés van bennem, ha tudod esetleg a 
választ Tamás, hogy ugye van egy Excel táblázat, amin különböző költségek szerepelnek. Például 

egy ügyvédi költség, ugye a vagyonelszámolásból nevezzük követelések érdekében ez 6 millió Ft-os 

forrásösszeggel. Ezt gondolom a vagyonátruházásnak a különböző feladataihoz kapcsolódik. Ez is 

az előterjesztésben szerepel, illetve van egy munkacsoport, amelyik ezt az egészet fogja 
menedzselni szintén egy ilyen 3 millió forintos összegben. A kérdésem csak az, hogy ezek az 

összegek miért ebben a Kft-ben vannak, és miért nem a Dunavarsányi Szennyvíztisztitó 

Társulásnál? Ugyanis, hogyha a területnek ez a cég csak az üzemeltetője és a tulajdonosa viszont 
a társulás, vagy legalábbis nem tudom, milyen szerepe van itt ugye a társulásnak, de én úgy 

gondolom, hogy a társulás egy más pozícióban van és az üzemeltető egy alacsonyabb pozíció. Azt 

nem értem, hogy ennek a társuláshoz kötődő területnek a vagyonátadásához kapcsolódó 

költségeket miért ebbe a Kft.-be teszi bele? Ez azért problémás számomra, mert ebben a kft-ben 75 
százaléknál nagyobb szavazati befolyása egy Ács Sándor nevezetű gödi lakosnak van, akinek a 

felesége az ügyvezető. Ők ketten bármit megcsinálnak ebben a kft-ben. Nem feltétlenül, de 

megütötte a fülemet ez a 100 millió forintos költség, amit ugye a településeknek kell kifizetni. 
Tehát ez csak egy picit furcsa nekem. Én úgy gondolom, hogyha a társulás a tulajdonos, vagy az ő 

feladata valahogy ezt a vagyonátadást menedzselni, akkor ezt a társulás szintjén kellett volna ezt a 

döntést meghozni, tehát, hogy milyen ügyvédet választanak és mennyiért. És a más konkrétan is 
tudja ezt menedzselni. Tehát ez valahogy nekem nem teljesen tiszta ez a dolog. Igazából azt 

kérném, hogyha ez esetleg felvethető valamelyik következő egyeztetésen, hogy ez tisztázza elsőre, 

hogy ennek mi volt az oka, hogy ezt odatették ezt a költséget? Mert ez olyan, mintha kivonták 

volna a döntési lehetőséget a társulás köréből. 
 

Bencs Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Akkor ezek szerint nem egyértelmű, tehát nem a 

Kft-n vannak ezek a költségek. Tehát ez, amit látunk, ez a társulásnak a költségvetése. Csak van 
egy működési költség része, és van egy felújítási, karbantartási és beruházási költség része. Ezek 

az ügyvédi díjak és egyebek, ezek ugyanúgy a társulásnak a megrendelésére történő kifizetések, 

tehát nem a Tiszta Víz Kft. számlájára folyik be, hanem ezt a társulás intézi, csak lévén, hogy ez 
nem működési költség, hanem a fejlesztési, beruházási, karbantartási költség. Ezt ezért kellett 

ebben a rovatban feltüntetni. 
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Szijjártó Gergely bizottsági tag: Tehát, akkor ez a táblázat, ez tulajdonképpen a társulásnak a 

költségvetése. Itt teljesen a Tiszta Víz Kft-re voltam rá fókuszálva, hiszen az ő náluk keletkező 

összeg jelentkezik, akkor itt viszont nincs probléma. Ettől függetlenül ez egy elég magas összeg, de 
nyilván jó sok. 

 

Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 
tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 

 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

24/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 

„Előterjesztés Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás 

működési költségeihez történő hozzájárulásról” című előterjesztés 
véleményezése napirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat 

támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 
 

A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

22/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a „Előterjesztés 
Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás működési 

költségeihez történő hozzájárulásról” című  előterjesztés véleményezése 

napirendi pontot elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat támogatásra 
javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 

 

4.) Döntés pályázat benyújtásáról az önkormányzat szociális tűzifa vásárlás támogatására 

Előadó: Bencs Tamás polgármester 

 
Bencs Tamás polgármester: Mint bizonyára ismert, mert a média már foglalkozott a kérdéssel. Az idei 

évben is lehetőséget biztosít a kormány szociális tűzifa igénylésére az önkormányzatoknak a rászoruló 

háztartások számára. Az idei évben előrébb hozták ennek a benyújtási határidejét. Az idei évben a 

benyújtási határidő április 28-a, és arra tekintettel, hogy legyen idő elkészíteni a szükséges 
dokumentumokat. Az én kérésemre ezen az ülésen tárgyaljuk ennek a döntését. Azt gondolom, hogy nem 

kérdés senki számára, hogy nyújtsuk be ezt a pályázatot. 

 
Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 
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A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

25/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 

„Döntés pályázat benyújtásáról az önkormányzat szociális tűzifa vásárlás 

támogatására” című előterjesztés véleményezése napirendi pontot 
elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

23/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a „Döntés 

pályázat benyújtásáról az önkormányzat szociális tűzifa vásárlás 
támogatására” című előterjesztés véleményezése napirendi pontot 

elfogadja, az előterjesztésben foglaltakat támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 
következő ülésén - tájékoztassa. 

 

Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 
 

5.) Egyebek: Behajtást tiltó közlekedési tábla kihelyezése a temető 

bejáratához. 
Előadó: Bencs Tamás polgármester 

 

Bencs Tamás polgármester: Hát, egyebekben igazából ez testületi döntést én úgy tudom, hogy nem 

kíván. Ugyanakkor szerettem volna a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsággal, illetőleg a 
képviselő-testülettel megismertetni a katolikus egyháztól érkezett kérést, mely szerint a temető 

bejáratához egy behajtást tiltó közlekedési tábla kerüljön kihelyezésre a temető nyugalmának biztosítása 

érdekében. És amennyiben a testület is egyetért, akkor kihelyezünk oda egy behajtást tiltó táblát. 
 

Nagy Lajos alpolgármester: Volt már kint egy ilyen tábla, nem? Én úgy emlékszem, hogy ki volt írva. 

 
Bencs Tamás polgármester: Egy kérés volt, illetőleg most is kint van, amiben kértük a temető látogatóit, 

hogy ne menjenek be gépjárművel. Most egy szintet lépve behajtani tilos tábla kerülne kihelyezésre, ami 

tulajdonképpen akár a közterület-felügyelet, akár a rendőrség által büntethetővé teszi a behajtást. 

 
Schneider Zsolt elnök: Én nem láttam különben, hogy nagyon behajtottak volna. Te láttál? 

 

Bencs Tamás polgármester: Igen, sajnos. 
 

Schneider Zsolt elnök: Mert most jártunk arrafelé és csináltuk azokat a dolgokat, csak azok jöttek be, 

akik a sírokat gondozták, meg egyebek. Tehát úgy, hogy akik mondjuk az új sírt építettek, azok mentek 
be teherautóval. 



 

216-4/2023. 

9 

 

Bencs Tamás polgármester: Sajnos nem. 

 
Schneider Zsolt elnök: Akkor ezt tegyük ötödik napirendi pontba, vegyük fel esetleg, vagy csak 

egyszerűen döntsünk arról, hogy rakjunk ki egy ilyen táblát?  

 
Mivel hozzászólás, kérdés nem volt így Schneider Zsolt elnök és Szende Andrea elnök kérte a bizottság 

tagjait, hogy kézfelemeléssel szavazzanak a szóbeli javaslat elfogadásáról. 

 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 

egyhangúan 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

26/2023.(III.22.) Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsági határozat  

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága úgy határozott, hogy a 

„Behajtást tiltó közlekedési tábla kihelyezése a temető bejáratához.” 
véleményezése napirendi pontot elfogadja, támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 

 
Felelős:  Schneider Zsolt elnök 

     Határidő:  azonnal 

 
A Szociális és Kulturális Bizottság nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, egyhangúan 3 

igen szavazattal, 0 ellenszavazat és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

24/2023.(III.22.) Szociális és Kulturális Bizottsági határozat 

Szigetszentmárton Község Önkormányzati Képviselő-testületének 

Szociális és Kulturális Bizottsága úgy határozott, hogy a „Behajtást tiltó 

közlekedési tábla kihelyezése a temető bejáratához.” véleményezése 
napirendi pontot elfogadja, támogatásra javasolja. 

Felkéri elnökét, hogy a döntésről a képviselő-testületet – annak soron 

következő ülésén - tájékoztassa. 
 

Felelős:  Szende Andrea elnök 

Határidő:  azonnal 

 
A napirendi pontokhoz több hozzászólás, kérdés nem volt, ezért Schneider Zsolt elnök 17 óra 49 

perckor bezárta az ülést és zárt ülést rendelt el.  

 
Kmf. 

 

A Szociális és Kulturális Bizottság részéről:  A Pénzügyi és Településfejlesztési  Bizottság részéről: 
 

 

         Szende Andrea                Schneider Zsolt 

jkv. hitelesítő bizottsági elnök                  jkv. hitelesítő bizottsági tag/ levezető elnök 
      

 

 
Drevenkáné Pásztor Hedvig Beáta            Huszák Attila                                                  

    jkv. hitelesítő bizottsági tag     jkv. hitelesítő bizottsági tag 
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